
 
Bestyrelsesmøde. 
Dato:27/1-2025  

 
 

Deltagere:Niels,Martin,Søren,Hans,Tom,Constantin 

Afbud: GLIF 

Punkt Beskrivelse 
Ansvarlig/ 

deadline 

Dagsordenen. 

  

 1.Kiosk nøgle.(Niels)Vi er enig at vi skifter koden på den gamle 
kodelås. 

2.Låsning af dør .(Tom) 

3 Loppemarked?  

4.Vagtplan kiosk (Loppemarked +Lalandia cup) 

  

  

  

Kassebeholdning 

  

Drift konto: 838.228,40 

Kioskkonto: 98.127,19 

Den jyske sparekasse: 713.069,51(opsparingskonto) 

  

De største udgifter på hver konto blev gennemgået. 

  

 Martin S 

Nye skraldespande 
Sættes i bero – eksisterende spande repareres. 

 
ALLE 

Vedtægtsændringer 

Der foreslås en vedtægtsændring hvor kravet om 
avis annonceres tilsidesættes til fordel for facebook 
og hjemmeside. 

Martin undersøger mulighed for annoncering på 
hjemmesiden. 

Martin S 

Ødelagt bordplade i bålhytten 

Den støbte bordplade er ødelagt. 
  
Tom vil støbe en ny bordplade 
Der holdes en arbejdsdag til montering af ny 
bordplade og sider. 

Tom 



Opfølgning på Rengøring  Martin S 

Døre mellem hal og cafeteria  Udskift slaglister på alle dør. Hans 

Køleskab Der skal monteres ny lås på køleskabet Hans  

Kioskansvarlig 

Foreningskøb 
Foreningerne må bruge kiosken, eter et 
selvbetjeningsprincip.  
Hver foreining skal udfylde en ”regningsrseddel” og 
så sender kiosken en regning en gang i kvartalet. 

Alkoholbevilling 
Tom får udfyldt alkoholbevilling ansøgning 

Vagtplanlægger 
Vendes senere 

Vareindkøb 
 Vi vil prøve at lave en aftale med Min Købmand 
om at købe gennem ham. 
Martin S og Niels  

 

 

Generalforsamling Vi holder generalforsamling den 3 marts 2025. ALLE 

Godkendelse af referat/ 

Eventuelle kommentarer 

Mødet startede med gennemgang af dagsordenen, 
som indeholdt fire punkter. 

1. Den forsvundne nøgle 
Vi diskuterede den manglende nøgle fra 
nøglekassen. Vi undersøgte muligheden for at skifte 
nøglekassen til en elektronisk model, men blev 
enige om i stedet at ændre koden på den 
eksisterende nøglekasse og fortsætte med den 
nuværende løsning. 

2. Alarmen 
Vi talte om alarmen, da vi for et par uger siden 
oplevede en alarmudløsning, selvom systemet var 
deaktiveret. 

3. Loppemarkedet 
Vi diskuterede planlægningen af loppemarkedet, 
herunder brandplan, bemanding, parkering, 
bemanding i kiosken samt generelle forventninger 

 



til, hvordan tingene skal forløbe. Vi blev enige om, 
at hallen skal betale 806 kr. for brandplanen. 

4. Vagtplaner 
Vi fordelte vagterne til de næste to arrangementer: 
loppemarkedet og Lalandia Cup. 

Til sidst gennemgik vi kassebeholdningen. 

 

 

 

 

 


